
HORNSLET SKOLE
SYDDJURS KOMMUNE

STED:
Personalerum i PUC-bygning/stueplan

BESTYRELSENS SPILLEREGLER
● Stik hånden i vejret
● Alle kommer til orde
● Alle byder ind
● Lyt efter det gode budskab
● Søg at forstå - før du selv taler
● Plads til bevægelse og humor
● Tal pænt
● Anerkend forskellighed
● Undgå “Ekko-effekten”

Skolebestyrelsesmøde

mandag 20.11.2023 kl. 18.00 – 21.00

Indbudte:
Forældrerepræsentanter: Allan Markussen, Carina Manley Hansen, Steven Thomsen, Jakob

Bangsgaard Øhlenschlæger, Helena Danielsen, Peter Dalsgaard Busk
Jensen, Thomas Rathcke

Medarb.repræsentanter: Jesper Rugaard, Lene Kjær Andersen
Elevrepræsentanter:
Ledelsesrepræsentanter:
Gæster:

Mikael Bugge & Lisbeth Ellehauge-Bech

Afbud:Jakob
Øhlenschæger, Peter
Busk, Kalle (elev)

Kl. 18.00 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
Sag 1. a Velkommen og siden sidst
Formål med punktet: Information om skolens drift

Referat
*Rengøring Rapport fremlagt og drøftet - Bestyrelsen følger op hvert kvartal.
Gennemgang af kvalitetsrapport for Skoler - der er ikke tilfredshed med kvaliteten af rengøringen - der
overgås til “synlig rengøring”, så rengøringen foregår nu i skoletiden. Vi er “belastet” af vores
størrelse. Der har været dialog med Jan Bruno. Den næste rapport skal ligeledes gennemgås på
bestyrelsesmøde.
Der er søgt ind i en opgraderingspulje, i forhold til at få ordnet nogle gulve. Bl.a. på toiletterne i
klassefløjen, da der pga. fugerne lugter af urin.
*Henvendelse fra en forældre angående ophold i kælder under basis - drøftet. Skolen tager sig af det
videre med hensyn til tilsynet.
Det er primært i SFO-tiden at det er en udfordring. Den gode løsning er svært at finde. Enten skal den
låses af eller også skal der være fast opsyn - hvilket ikke er muligt.

* Der har været besøg af folk omkring parkeringsanalysen. Der er pres på parkeringsforhold omkring
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skolen, derfor er der lagt op til at området med pavilloner inddrages til parkering med det nye
skolebyggeri.
Der har været dialog med “parkeringsfolkene” vedr muligheden for at kunne bruge noget af pladsen
til fx. udeområder for vores faglokaler. Vi skal selv komme med bud på andre muligheder. Fx. ved
ungdomsskolen eller ved Tempur. Udeområderne bliver mindre, når der skal bygges ny hal på
Ballesvej. Derfor er man interesseret i at benytte pladsen bedst mulig.

* En tidligere lærer har tilbudt et legat på 50.000 kr., fordelt over de næste 20 år.
Legatet tildeles elever i 9. klasse, for godt fællesskab og at være en god ven/veninde

Tak for det. 500,- til en pige og en dreng.

Sag 1.b Nyt fra elevrådet INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
Formål med punktet: Information fra elevrådet

Referat:

Eleverne må gerne få mikroovne, så længe de selv står for rengøringen og kan passe på dem.

Kl. 18.25 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
2. Sag: Opfølgning på dialogmøde
Formål med punktet: Drøftelse af input fra dialogmødet, Hvordan sikrer Bestyrelsen den bedste dialog
og deltagelse på dialogmøder fremadrettet

Referat:

Lene, Steven og Carina har været afsted. Bl.a. skolestyrken samt digitalisering.
Skolebestyrelsesformændene i Syddjurs kommune mødes i forhold til at drøfte dette. Det skal gerne
være en prioritet, at vi deltager. Kunne man på dialogmøderne tale ind i reduktionskataloget, så ikke
alle bestyrelser sidder og skriver høringssvar.

En dagsorden til næste gang kunne være hvordan vi får talt forventninger forud for dette.

Skjulte besparelser i forbindelse med bl.a. barsler og diverse rammer hårdt.

Kl. 18.50 Spisning af let aftensmåltid

Kl. 19.20 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
3. Sag: Resursecenter og rundvisning
Formål med punktet: Lisbeth informere om resursecenter og indsatser fra Læring og Trivselsvejledere.
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Samt rundvisning i de to mellemformer på Hornslet Skole

Referat

Kl. 20.20 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
4. Sag: Skolestyrken
Formål med punktet: Info om den kommunale trivselsindsats “Skolestyrken”

Referat

Forvaltningen har i samarbejde med "Alliancen mod mobning” lavet et kommunalt projekt, som vi
skal starte op på. Obs på at få lavet en større systematik i vores arbejde på tværs af afdelinger.

Kl. 20.30 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
5. Sag: Dialogmøde med klasseforældreråd
Formål med punktet: Input til temaer og drøftelse af form

Referat

D. 11/1 kl. 18-20 - dette laves til et almen bestyrelsesmøde og der findes en ny dato.

Der laves et udvalg som mødes på denne side og af jul, i forhold til at planlægge dette. Det bliver en
onsdag i dec.

20.50
PARKERINGSPLADSEN
Formål med punktet: Er der punkter til næste møde eller senere behandling, indsættes de her

Hornslet, 23- Mødet hævet kl.:
Med venlig hilsen Referent:
Mikael Bugge Næste mødedato: 23-
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Skoleleder Næste FU Punkter 2 dage før: 23-
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